
    

Minnesanteckningar från idrottsstrategiska gruppen 

Sammanträdande organ:   Idrottsstrategiska gruppen 
Tid:    Tisdag den 9 maj klockan 10.00-12.00 
Plats:    Service- och teknikförvaltningen, Pergolan 
 
Närvarande: Anneli Hedberg (S), Fredrik Ahlman (M), Joha Frondelius (KD), Thomas Lövgren (Idrott för alla), Jonas 
Nilsson (RF-SISU Sörmland), Oskar Brorsson (tjänsteperson), Britt Fredriksson (tjänsteperson) Dennis Carlson 
(tjänsteperson), Karin Engvall (tjänsteperson) 
 
Dagordning: inga tillägg 
 

Information från RF SISU, läget just nu 
• Planerat Idrottsråd i morgon 10 maj. 
• Mycket aktiviteter i föreningslivet just nu, bra driv och engagemang generellt. 
• En av kommunens karateföreningar ska byta lokal, RF SISU behjälpliga. 
• Föreningar på Backavallen diskuterar klubblokal. 

Tankar och frågor i idrottsstrategiska gruppen uppkommer om det vid mötet. Det finns ett 
utredningsuppdrag i nuvarande kommunplan som sträcker sig över mandatperioden gällande samma 
frågeställning. Idrottsstrategiska gruppen enas om att Jonas och RF SISU får i uppdrag att samordna alla 
berörda föreningar i en arbetsgrupp där syftet är att diskutera igenom behov i föreningarna och 
gemensamma önskemål som input till utredningsuppdraget. Arbetet följs upp i den idrottsstrategiska 
gruppen. 
 

Information från Föreningsservice, sim- och sporthall 
• Bidragsperiod för kulturföreningar just nu. 
• Utvärderingsarbete pågår efter genomförd föreningskonferens. 
• Arbete inför idrotts-stipendieutdelning pågår. 
• Is-säsonger, inomhussäsonger, matchplanering, cup- och lägerplanering pågår. 
• Tre investeringsönskemål har kommit in genom kommunens e-tjänst sedan förra mötet med 

Idrottstrategiska gruppen. Önskemålen tas om hand och slussas in i ordinarie arbetsprocesser i 
kommunen inför ställningstagande och beslut. Den som lämnat in ett förslag får återkoppling. 

o Önskemål om bidrag till avloppsanläggning vid orienteringsklubbens anläggning i Siggetorp 
o Önskan om att kommunen ska uppföra en ”uppblåsbar” fotbollshall, KSK fotboll 
o Önskan om att kommunen ska komplettera utegymet vid Bie IP 

• Föreningsservice har inplanerade studiebesök/nätverk - Karlstad, Haninge, Trosa 
• Planering av sommarens underhållsarbeten i simhallen pågår. KFAB projektleder, bland annat ska 

innertaket åtgärdas. 
• Arbete med skyltprogrammet fortlöper, nu inomhus inne i Duveholmshallen. Det ska vara lätt att hitta till 

och inom Sportcentrumområdet. 
• Klart med rutiner om föreningar vill sätta upp sponsorskyltar i kommunens och KFABs lokaler. Detta har 

efterfrågats av föreningar. Rutinen kommuniceras ut i ordinarie nyhetsbrev till föreningarna. 
 

Information från Fastighet & anläggning 
• Ingen is i isarenan och ishallen just nu. Garantiarbeten pågår i isarenan, samtidigt byts två värmepumpar 

ut i ishallen. 



• Oppundahallens tak åtgärdas, etapp 1 snart klar. Fortsättning år 2024. 
• Planering inför höst och kommande vinter, arrangemang, träningstider, bemanning m.m. 

 

Översyn och revidering av styrdokument 
Kommunens övergripande anvisningsdokument för föreningsstöd och kommunens Idrottspolitiska program går ut 
vid årsskiftet 2023/2024. 
 Anvisningsdokument för föreningsstöd, KF.pdf (katrineholm.se) 

Idrottspolitiskt program 2020-2023.pdf (katrineholm.se) 
 

Båda dokumenten ska aktualitetsprövas utifrån ny bland annat ny Kommunplan. De målområden som nämns i det 
övergripande anvisningsdokumentet för föreningsstöd kommer också bli styrande i nämndernas riktlinjer för 
bidragshantering. 
Idrottsstrategiska gruppen diskuterar omfattning och upplägg på det idrottspolitiska programmet. Önskan om att 
hålla dokumentet ”kort” och att det blir mera tydligt vad som ska göras, och enklare att följa upp. Saker som nämns 
som viktiga till innehållet är: 

• Katrineholmarna ska må bättre 
• Ge barn och unga möjlighet att välja i ”brett” utbud 
• Inte bara barn och unga, alla (inkludering) 
• Sätta Katrineholm på kartan, idrottsstad 
• Folkhälsoperspektivet, samarbetet med Generation pep 
• Hur vet vi att stödet ger en effekt, går till rätt målgrupp? 
• RF SISUs undersökning med var våra föreningsaktiva barn och unga bor 

 
Förvaltningen kommer att ta fram ett utkast på idrottspolitiska programmet som sedan lyfts till service- och 
tekniknämnden innan det skickas ut på remiss till föreningslivet och berörda samverkanspartners. 
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https://www.katrineholm.se/download/18.7dbf6eef1771f538e44617c0/1612969498421/Anvisningsdokument%20f%C3%B6r%20f%C3%B6reningsst%C3%B6d,%20KF.pdf
https://www.katrineholm.se/download/18.39f6ab7d16f1ab4ab0723af/1576759688882/Idrottspolitiskt%20program%202020-2023.pdf

